
 

 

Svar på mo琀椀on 9. Papperskorgar 

 
Styrelsens kommentar: 
E昀琀er a琀琀 en medlem lämnade in en mo琀椀on 琀椀ll 2021 års stämma gällande placeringen av askkopparna 
på fasaden utanför entréerna, beslutade styrelsen a琀琀 köpa nya papperskorgar med integrerad 
askkopp, och montera ned de gamla askkopparna. De nya papperskorgarna placerades ut i hela 
föreningens område, med regelbundna avstånd så a琀琀 det aldrig skulle vara för långt 琀椀ll nästa 
papperskorg. Det gällde även Sibeliusgången där en papperskorg har placerats ut vid varje ingång på 
källarplanet. Under samma 琀椀d har kommunen också placerad sina nya papperskorgar på andra sida 
av Sibeliusgången där det 琀椀digare inte fanns några papperskorgar.  

Styrelsen förstår a琀琀 det kan uppfa琀琀as som onödigt många papperskorgar längs Sibeliusgången. 
Däremot anser styrelsen a琀琀 föreningen bör ta si琀琀 ansvar a琀琀 琀椀llhandahålla papperskorgar för a琀琀 
kunna säkerställa god 琀椀llgången 琀椀ll papperskorgar samt en godtycklig nivå på sophanteringen. 
Styrelsen anser därmed a琀琀 föreningens papperskorgar längst Sibeliusgången bör stå kvar.  

Styrelsens utlånande: 
Styrelsen föreslår stämman a琀琀 betrakta mo琀椀onen besvarad. 


